
29 Ιανουαρίου 2009

Ο Αρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος – ένας χρόνος 
από την κοίμησή του
Θέατρο, Κινηματογράφος, Ντοκυμανταίρ, TV και Διαδίκτυο / Συνεντεύξεις

VatopaidiFriend: Ο Γέρων Νεκτάριος έλεγε 

ότι ο καρκίνος γέμισε τον Παράδεισο. Διότι ο ασθενής ξέρει ότι βαδίζει προς τον 
θάνατο και έχει καιρό να ετοιμάζεται. Βέβαια, με την χάρη του Θεού, γίνονται και 
θαύματα, αλλά όχι όποτε θέλουμε εμείς. Είναι ευλογία του Θεού να δώσει στον 
άνθρωπο ευκαιρία να εκμεταλλεύεται το πιο πολύτιμο δώρο που μας χάρισε: 
την μετάνοια.

Ο Αρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος μιλά για τον πόνο, λίγο πριν την Κοίμησή 
του

Τα αποσπάσματα που ακολουθούν προέρχονται από τις συνεντεύξεις του στο 
“Παρόν” και τον “Εθνικό Κήρυκα” της Ελληνικής Ομογένειας στην Αμερική:

ΕΡΩΤΗΣΗ: Πόσο Σάς άλλαξε αυτή η αναπάντεχη δοκιμασία Σας και, 
συγκεκριμένα, πώς θεωρείτε τη σχέση σας με τον Θεό και τους ανθρώπους;

ΑΡΧΙΕΠΙΣΚΟΠΟΣ: Ο πόνος μπορεί να ενεργήσει στον άνθρωπο με δύο τρόπους: ή 
να τον … (περισσότερα…)
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